

第 44 课丢东西

Lesson 44 Lost and found

1. 小明：叔叔，今天我可真高兴，拍了这么多好照片。
2. 叔叔：可不是嘛。小明啊，等你放假，叔叔带你去周庄拍照。
3. 小明：那可太好了。我早想去周庄这个著名的水乡了。我得数数还有多少天放假，我都等不及了。
4. 叔叔：哈哈，瞧你这个急性子。我平时也特别喜欢摄影，我的相机里还有几张我以前的作品呢。哎呀小明，糟糕，我的照相机找不着了。
5. 小明：叔叔，您别着急。我看看在不在我这儿。我书包里只有我自己的相机啊。我记得刚才吃饭的时候还看见您的相机了呢。
6. 叔叔：对啊。噢，我好像把相机落在出租车上了。
7. 小明：对了，我想起来了。是不是您结账的时候，把相机放在旁边座位上了？
8. 叔叔：噢，好像是。坏了，我的相机里还有这次北京研讨会的照片呢！
9. 小明：叔叔，您拿出租车发票了吧？
10. 叔叔：拿了。看我都急糊涂了，我得赶快给出租车公司打个电话。
11. 小明：是啊，没准儿出租车司机已经捡到了。
12. 叔叔：喂，东方出租车公司吗？我刚才把我的照相机落在你们公司的出租车了。车号是：5678 好的。我叫王楠，我的手机是 13566667890。好的，谢谢。
13. 叔叔：喂，你好。我是王楠。太好了。谢谢你们，也帮我谢谢出租车司机。
14. 小明：照相机找到了？
15. 叔叔：哈哈，找到啦！我们赶紧打车去出租车公司取相机吧。
16. 小明：好啊，快走。出租车。

Translation

1. Xiao Ming: I'm so happy today, uncle, we took so many good photos.
2. Uncle: That's right. During your school holidays, Xiao Ming, I can take you to take photos in Zhouzhuang.
3. Xiao Ming: That would be great. I've wanted to visit the famous water-town for ages. I have to count how many days till the holidays, I can't wait.
4. Uncle: Haha, look at your impatience. I love photography too, my camera still has some shots from before. Oh no Xiao Ming, my camera's gone.
5. Xiao Ming: Don't panic, uncle. Let me see if it's in my bag. But it's only my camera. I remember when we were eating just now I saw your camera.
6. Uncle: Oh right. Oh, I may have left the camera in the taxi.
7. Xiao Ming: Yes, I remember. Did you put the camera on the seat beside you when you were paying the bill?

8. Uncle: Yes, that's likely. Oh now, my camera still has photos from the Beijing symposium!
9. Xiao Ming: Did you get a taxi receipt, uncle?
10. Uncle: Yes. Look how scatterbrained I am, I have to call the taxi company.
11. Xiao Ming: Yeah, maybe the taxi driver has already found it.
12. Uncle: Hello, is this the Dongfang taxi company? I just left my camera in one of your company's taxis. The cab number is: 5678 OK. My name is Wang Nan, my mobile number is 13566667890. OK, thanks .
13. Uncle: Hello. This is Wang Nan. That's wonderful. Thank you, please thank the taxi driver for me.
14. Xiao Ming: You found the camera?
15. Uncle: Haha, found--it! Quick, let's take a taxi to the taxi company to pick up the camera.
16. Xiao Ming: OK, let's get going. Taxi.